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§ 1    Årsmötets öppnande 
Styrelsens ordförande Carl von Schantz välkomnade till årsmöte.  

§ 2    Val av ordförande, sekreterare och justerare (tillika 
rösträknare)  
Till mötesordförande valdes Maria Nobel. Årsmötet valde Anders Lindroth till 
sekreterare, och till justerare valdes Tobias Järnblad och Åsa Dammert.  

§ 3    Årsmötets behöriga sammankallande   
Måndag den 14 april 2025 publicerades kallelse på föreningens hemsida. Ett mejl gick 
också ut till medlemmarna. Årsmötet förklarades därmed som behörigt utlyst. Med 29 
personer närvarande och röstberättigade var årsmötet beslutsmässigt.  
 
§ 4    Godkännande av dagordning 
Den av styrelsen presenterade agendan presenterades och två ändringsförslag lades 
fram. Det föreslogs att val av nomineringskommitté skulle flyttas från övriga punkter 
till en egen punkt, §12. Vidare föreslogs det att en ny punkt, §16 lades till för att 
presentera arbetet med omarbetning av stadgarna. Agendan med de två 
ändringsförslagen godkändes av årsmötet.  

§ 5    Verksamhetsberättelse, verksamhetsplan och budget  
Verksamhetsberättelsen föredrogs av klubbchef Aftab Baig, kompletterat med Cissi 
Hedland för vuxentennis och Isabelle Bergqvist för PlayReplay.  
 
Juniortennis 
Under året har cirka 400 juniorer deltagit i klubbens träningsverksamhet. Det 
befintliga ramverket för juniortennis har utvärderats och kommer att uppdateras inför 
höstterminen. Denna satsning har haft en mycket positiv effekt på klubbens olika 
aktiviteter, särskilt de riktade insatserna för att stärka och engagera tjejgruppen i 
klubben. Tävlingsverksamheten håller en bred och konkurrenskraftig nivå, både 
regionalt och nationellt. Klubben driver även utvecklingsprojekt inom ramen för 
“Trygg tennis” och spelarutvecklingskonceptet ROG. 
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Trivselaktiviteter 
Klubben lägger stor vikt vid trivsel även utanför banan. En trivselkommitté arbetar 
tillsammans med personalen för att skapa och genomföra olika sociala aktiviteter som 
stärker klubbkänslan. Under året har aktiviteter såsom frukostar, matchkvällar, 
Nyårsblixten, KM-baren och KM-festen arrangerats. Därtill har tränarna anordnat 
ytterligare spelkvällar, exempelvis Ladies’ Night, samt utbyten med andra klubbar. 
Det finns alltid något trevligt på gång i klubben. 
 
Långsiktig verksamhetsplan 
Klubbens långsiktiga arbete syftar till en ständig utveckling av den sportsliga 
verksamheten. Inom ramen för denna plan hoppas vi att kunna bygga in tältbanorna. 
Klubbens sportsliga mål är högt ställda och väcker engagemang även utanför 
klubbens väggar. Flera tävlingsjuniorer studerar och spelar tennis på college i USA, 
och äldre juniorer engageras som tränare i klubben. SLTK fortsätter vara en 
uppskattad mötesplats för tennisspelare i alla åldrar. Insatser inom “Trygg tennis”, 
stadgeuppdateringar, utbildningar för tränare och föräldrar samt handlingsplaner för 
incidenthantering ingår också. Ett särskilt fokus ligger på att utveckla och anpassa 
aktiviteter för tjejer genom fler kvinnliga förebilder, anpassade träningsgrupper och 
satsningar under exempelvis klubbmästerskapsveckan. 
 
Vuxentennis – Presentation av Cissi Hedland 
Cissi Hedland presenterade vuxentennisens utveckling från starten 2013 fram till idag. 
Under 2025 erbjuder klubben 43 fasta grupper, 17 extrakurser, 39 sign-in-träningar 
samt möjlighet till privatlektioner. Digitala bokningssystem som Matchi, förbättrad 
kommunikation, genomtänkt gruppsammansättning och tematiska träningsupplägg 
har starkt bidragit till den positive utvecklingen. Dessutom anordnas återkommande 
event och resor. Cissi redogjorde även för klubbens fortsatta strategi och 
utvecklingsväg inom vuxentennis. 
 
PlayReplay 
Systemet PlayReplay har installerats på samtliga banor. Detta svenska bolag erbjuder 
en tjänst som efterfrågats av många medlemmar och som skapar ett tydligt mervärde i 
samband med träningar, seriespel, tävlingar och andra klubbaktiviteter. En officiell 
invigning och genomgång planeras till maj/juni. 
 
§ 6    Framläggande av årsredovisning och revisionsberättelse samt      
förslag till resultatdisposition  
Jonas Eklund framlade en konsoliderad resultaträkning för 2024 för Smedslättens 
Lawn Tennisförening (SLTK) och Smedslättens Tennisbanor AB (STAB). För år 
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2024 blev det sammanlagda ekonomiska resultatet 512 tkr. Styrelsen, genom Jonas 
Eklund, föreslog att resultatet överförs till ny räkning.  
 
Om klubben skall bygga ut hallen för att kunna ersätta tälten så behöver klubben 
bygga upp eget kapital. Stort arbete har gjorts för att öka intäkter och hålla kostnader 
nere. Budgeten för 2025 siktar på ett ännu bättre resultat. 
 
§ 7    Fastställande av årsredovisning och revisionsberättelse samt 
förslag till resultatdisposition 
Årsmötet fastställde SLTK:s årsredovisning, och därvid framlagda resultat- och 
balansräkningar. Vidare så fastställdes resultatdispositionen i enlighet med det 
framlagda förslaget. 
 
§ 8    Ansvarsfrihet för styrelse respektive revisorer 
Årsmötet beviljade styrelsen och revisorer ansvarsfrihet för verksamhetsåret 2024.  
 
§ 9    Val av styrelse och styrelseordförande 
Valberedningens förslag till styrelse presenterades. Detta förslag offentliggjordes på 
hemsidan den 14 april, det vill säga, som föreskrivet, två veckor före årsmötet. 
Valberedningen föreslog omval av ordförande Carl von Schantz samt ledamöterna 
Jonas Eklund, Jan Erik Hedborg och Anders Lindroth för perioden 2025 till 2027. 
Ledamöterna Isabelle Bergqvist, Tove Flodgren Isakson, Johanna Gottfarb och 
Andreas Linderyd valdes på fjolårets årsmöte för perioden 2024 till 2026.  
 
Årsmötet beslutade att välja styrelseledamöter enligt förslaget. Det innebär att 
styrelsen består av åtta ledamöter, inklusive ordförande, för det följande 
verksamhetsåret. 
 
§ 10    Val av revisorer och revisorssuppleanter   
På förslag av valberedningen beslutade årsmötet att välja följande personer till 
revisorer respektive revisorssuppleanter:  
 
Martin Hedlund, extern revisor, omval 1 år 
Jessica Zetterquist, föreningsrevisor, nyval 1 år 
 
Kristofer Johansson, revisorssuppleant, omval 1 år  
Björn Kölerud, revisorssuppleant, nyval 1 år 
 
§ 11    Val av valberedning 
Nomineringskommittén presenterade sitt förslag till valberedning. Detta förslag 
offentliggjordes på hemsidan den 14 april, det vill säga som föreskrivet två veckor 
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före årsmötet. Nomineringskommittén föreslog att valberedningen skulle bestå av 
Fanny Wallér, Gustav Norberg och Madeléne Kraemer för ett år, med Fanny Wallér 
som sammankallande. 
 
Årsmötet beslutade att välja valberedning enligt förslaget.  
 
§ 12  Val av nomineringskommitté  
Till förfogande till nomineringskommitté stod Åsa-Mia Fellinger och David Stendal, 
vilka av årsmötet valdes för ett år.  
 
§ 13    Principer för ersättning till styrelseledamöter, revisorer, 
revisorssuppleanter och medlemmar av valberedningen    
Valberedningen föreslog principer för ersättning enligt tidigare praxis, det vill säga att 
inget arvode utgår till styrelseledamöter, suppleanter, interna revisorer, 
revisorssuppleanter och medlemmar i valberedningen. Ledamöter av styrelsen ersätts 
genom ett kostnadsfritt vuxenspel i veckan samt kostnadsfritt spel i klubbspelen 
(oavsett antal per termin).  
 
Ersättning till extern revisor utgår enligt räkning.  
 
Årsmötet beslutade att anta valberedningens förslag till ersättningsprinciper.  
 
§ 14    Medlemsavgift  
Föreningens medlemsavgift fastställdes till att ligga på samma nivå som tidigare år, 
det vill säga 350 kronor.  
 
§ 15    Information om Smedslättens Tennisbanor AB (STAB) 
Det tillfälliga bygglovet för den nuvarande tälthallen löper ut under år 2025. Klubben 
har därför lämnat in en ansökan om förlängning av bygglovet fram till år 2030. Det är 
dock viktigt att notera att någon ytterligare förlängning efter detta datum inte kommer 
att medges. Planen är att ersätta tälthallen med en ny fullstor hall om 1 296 
kvadratmeter, kompletterad med en tillbyggnad på cirka 400 kvadratmeter. Denna 
tillbyggnad är tänkt att inrymma ytterligare utrymmen för racketsport, annan 
sportverksamhet samt sociala samlingsytor som gagnar både medlemmar och 
besökare. 
 
Arbetet med en markanvisningsansökan har försenats då området Ålstensskogen 
nyligen klassificerats som naturreservat, vilket påverkat förutsättningarna för 
projektet. Klubben inväntar nya besked i ärendet under det andra kvartalet 2025. 
Styrelsen har för avsikt att bjuda in klubbens medlemmar till en öppen dialog om 
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projektets utformning för att säkerställa att den nya hallen svarar mot medlemmarnas 
behov, önskemål och idéer. 
 
Det tidigare hallprojektet, som färdigställdes år 2011 efter att ha påbörjats 2005, är en 
viktig referenspunkt. Den totala kostnaden för det projektet uppgick till cirka 22 
miljoner kronor, vilket motsvarade ungefär 6 200 kronor per kvadratmeter, och 
byggtiden var endast cirka nio månader. 
 
Förutsatt att det pågående markanvisningsärendet beviljas under 2025, har styrelsen 
lagt fram en preliminär tidsplan för det fortsatta arbetet. Under det andra kvartalet 
2026 planeras framtagningen av material för ansökan om ändring av detaljplan. Ett 
formellt beslut om ändring av detaljplan förväntas under det fjärde kvartalet 2027. 
Därefter tas material fram för bygglovsansökan under det andra kvartalet 2028, med 
förväntat beslut om bygglov under det tredje kvartalet 2029. Själva byggperioden är 
planerad till år 2029/2030. 
 
Nuvarande kostnadsestimat för projektet ligger på mellan 20 och 25 miljoner kronor. 
Detta belopp är beräknat utifrån schablonkostnader och tidigare byggkostnader från 
hallen som stod klar 2011, justerat för inflationsindex. För att säkerställa projektets 
genomförande krävs en stabil ekonomisk grund, tillgång till kassamedel samt 
intäktshöjande åtgärder. Ett inledande möte har redan hållits med bankkontakt för att 
diskutera möjliga finansieringslösningar och alternativ. 
 
I fråga om hallens utformning finns idéer om att skapa moderna, funktionella 
sportytor tillsammans med flexibla samlingsmiljöer. Avsikten är att inte enbart ersätta 
den nuvarande tälthallen, utan att även skapa förutsättningar för en bredare och mer 
inkluderande verksamhet inom såväl racketsport som social samvaro. Projektet syftar 
därmed till att stärka klubbens roll som en mötesplats och idrottsmiljö av hög kvalitet 
för medlemmar i alla åldrar. 
 
§ 16 Omarbetning av stadgarna 
I klubben pågår för närvarande ett arbete för att erhålla kvalitetsmärkningen Trygg 
Tennis från Svenska Tennisförbundet, vilket sker genom uppfyllnad av tolv punkter 
på en särskilt framtagen checklista. Som ett led i detta arbete har klubben för avsikt 
att uppdatera sina stadgar, enligt förslag som bifogats underlaget till årsmötet. 
 
Beslut om ändring av stadgarna kommer att fattas vid ett extramöte som äger rum i 
september 2025. Kallelse till detta möte samt eventuell ytterligare information 
kommer separat. 
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§ 17    Inkomna förslag och motioner    
Inga förslag eller motioner hade kommit in från medlemmarna. 
 
§ 18    Övriga frågor 
Inga övriga frågor föreslogs.  
 
§ 19    Årsmötets avslutande     
Den avgående styrelseledamoten Sofia Skantze avtackades av styrelseordföranden.  
Med detta tackade mötesordförande Maria Nobel alla närvarade för engagemang, 
uppmuntran och förberedelser, och förklarade mötet för avslutat.  
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